



It is almost Christmas, 21 December 2023. We look back on a good year - where we could once again say daily with the psalmist: This is the day that the Lord has made; we will rejoice and be glad in it. Psalm 118. We are grateful for all that could be done at PVP School - nothing out of the ordinary, nothing wondrous, nothing extra special just what should be done at every school all over the country.

But on the other hand also everything extra-ordinary, everything wondrous, everything extra special because it is work done with love, caring and persistence for 225 children who are all brought to the feet of Jesus on a daily basis, who are commended to the grace of God daily and who may walk their paths under HIS guidance and protection.

We thank God for HIS protection over everyone at school; that we could work in peace and harmony; that we had enough staff members; that we had the necessary financial means to do what needed to be done; that we got support when we needed it and that we may always know that all that is done at our school has purpose and meaning. To God alone be all the glory.

NEWSLETTER NR.28

OCTOBER-DECEMBER 2023



The last days of school are always fun-packed and “Ma’am, we had a lovely day today!” is heard repeatedly. The Grade R Graduation; a Water Fun Day; the Christmas Party were all thoroughly enjoyed by everyone. Unfortunately our Prize Giving and the Teacher’s End-Year Function were both finally cancelled due to the rain - something that does every now and then throw our plans overboard. But nonetheless we finished 2023 on a high note, and look forward to 2024.



The Chess Tournament in the last week of November brought quite some surprises - no Grade 6 in the top three, but a winner from Grade 5 and second and third place went to two Grade 4s. Well done you three - it was great watching you play with such determination and I almost want to say mission. Congratulations Lethu (Photo left with white cap), Melo (Photo left - shaking hands with Lethu) & Slindo!



Visit our Instagram / Facebook page @ Pongolo Valley School & our website @ www.pvpschool.co.za



German Translation / Deutsche Übersetzung

Es ist fast Weihnachten, der 22. Dezember 2023. Wir blicken zurück auf ein gutes Jahr - in dem wir wieder einmal täglich mit dem Psalmisten sagen konnten: Dies ist der Tag, den der Herr gemacht hat; wir wollen uns freuen und fröhlich sein. Psalm 118. Wir sind dankbar für alles, was an der PVP-Schule getan werden konnte - nichts Außergewöhnliches, nichts Wundersames, nichts Besonderes, sondern das, was an jeder Schule im ganzen Land getan werden sollte.

Aber auf der anderen Seite auch alles Außergewöhnliche, alles Wundersame, alles Besondere, weil es Arbeit ist, die mit Liebe, Fürsorge und Ausdauer für 225 Kinder getan wird, die alle täglich zu den Füßen Jesu gebracht werden, die täglich der Gnade Gottes anempfohlen werden und die ihre Wege unter SEINER Führung und SEINEM Schutz gehen dürfen.

Wir danken Gott für SEINEN Schutz über alle an der Schule; dass wir in Frieden und Harmonie arbeiten konnten; dass wir genügend Mitarbeiter hatten; dass wir die notwendigen finanziellen Mittel hatten, um das zu tun, was getan werden musste; dass wir Unterstützung bekamen, wenn wir sie brauchten, und dass wir immer wissen dürfen, dass alles, was an unserer Schule getan wird, einen Sinn und Zweck hat. Gott allein gebührt die Ehre.

Die letzten Schultage sind immer sehr unterhaltsam und man hört immer wieder: "Ma'am, wir hatten heute einen schönen Tag! Die Abschlussfeier der Klasse R, der Wasserspaßtag und die Weihnachtsfeier wurden von allen sehr genossen. Leider wurden die Preisverleihung und die Jahresabschlussfeier der Lehrer wegen des Regens abgesagt - etwas, das unsere Pläne hin und wieder über den Haufen wirft. Nichtsdestotrotz haben wir das Jahr 2023 gut abgeschlossen und freuen uns auf das Jahr 2024.

Das Schachturnier in der letzten Novemberwoche brachte einige Überraschungen mit sich - keine Klasse 6 unter den ersten drei, aber ein Sieger aus der Klasse 5, und der zweite und dritte Platz gingen an zwei Klassen 4. Gut gemacht, ihr drei - es war großartig, euch mit solcher Entschlossenheit spielen zu sehen, und ich möchte fast sagen: Mission. Herzlichen Glückwunsch an Lethu (Foto links mit weißer Mütze), Melo (Foto links - Händeschütteln mit Lethu) & Slindo!

Verabschiedung von Mitarbeitern - Nicola, Kiki, Cian & Michelle & Freiwilligen - Mara & Luca. Vielen Dank für alles, was ihr in den letzten Jahren/Jahr/Monaten für unsere Schule getan habt. Es war gut euch im Team zu haben und wir werden euch alle vermissen. Wir wünschen euch alles Gute für euren Neuanfang.



Farewell to staff members - Nicola, Kiki, Cian & Michelle & volunteers - Mara & Luca. Thank you for all that you have done for our school in the past years/year/months. It was good having you on the team and will miss you all. We wish you all the best for your new beginnings.

